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Από το υπ’ αριθ. 15/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 349/99 
                                                                                                             

Περίληψη 
Απόρριψη πρότασης σύστασης επιτροπής για 
ενίσχυση των ορφανών Φουτσιτζόγλου και 
παραπομπή του θέματος στην επιτροπή Ποιότητας 
Ζωής του Δ.Σ.. 

 
       Σήμερα 5 Ιουλίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Δημοτικό 
Σχολείο Δ.Δ. Γεωργιανών,  ύστερα από την με   ημερομηνία 1-7-1999 γραπτή 
πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους, τους 
δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 &119  
του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο αναπληρωτής Δημάρχου κ. 
Κων/νος Πουλασουχίδης και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 33  
μελών βρέθηκαν παρόντα  18 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Α. Δελαβερίδης ----------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ε. Λελεκάκης  
4. Μ. Γαβρίδης Ν. Χαμαλής  
5. K. Aσλάνογλου Π. Πιτούλιας  
6. Δ.  Πέτκος Α. Ταραλάς  
7. Κ. Γκαβαϊσές Β. Γιαννουλάκης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ.  Βαφείδης Σ. Παναγιωτίδης Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης Λ. Τσαβδαρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Σ. Γεωργιάδης Θ. Σιδηρόπουλος  
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης Ε. Σοφιανίδης  
12. Α. Κεσίδης Ε. Λευκοπούλου  
13. M. Σουμελίδης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
14. Χ.  Σκουμπόπουλος Π. Αγαθαγγελίδης  
15. Χ. Γεωργιάδης    
16. Ι. Ακριβόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά   τη   συζήτηση   της   προ  ημερησίας 
17. Ε. Κουκουρδής διάταξης αποχώρησε ο κ. Μ. Σουμελίδης. 
18. Γ. Μανακούλης 2) Κατά     τη   συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  353/99  απόφασης 

   αποχώρησε  ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
   3) Κατά   τη  συζήτηση   του  2ου  θέματος   αποχώρησαν  οι  
   κ.κ.    Μ.   Ποτουρίδης,   Δ.  Ταχματζίδης,  Α.  Κεσίδης,   Γ.  
   Μανακούλης. 

 
 
 
 
 



 Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο αναπληρωτής Δημάρχου κ. Κων/νος 
Πουλασουχίδης και δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον, ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο κ. Χ. 
Σκουμπόπουλο ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι: πριν λίγο καιρό στην πόλη μας 
έμειναν  2 ορφανά παιδιά. Σε ατύχημα, που έγινε στο εργοστάσιο του, ο 
Φουτσιτζόγλου σκοτώθηκε και μετά από 1-2- μήνες πέθανε  και η σύζυγός του. 
Ήθελα να ρωτήσω αν ο Δήμος έλαβε κάποια πρόνοια γιαυτά τα παιδιά. Και αν δεν 
έλαβε προτείνω να συσταθεί επιτροπή και να ενισχύσουμε με οποιοδήποτε τρόπο, 
οικονομικά, ηθικά, τα ορφανά αυτά.  
 Πουλασουχίδης : Όσον αφορά τα ορφανά της οικογένειας Φουτσιτζόγλου 
συμφωνώ ότι ο Δήμος πρέπει να λάβει μέριμνα, δεν έχει λάβει  μέριμνα μέχρι 
στιγμής. Βέβαια δεν πρέπει να  ξεχνάμε ότι τέτοια θέματα επίπτουν στις 
αρμοδιότητες της υπηρεσίας πρόνοιας.  Ο Δήμος όμως δεν πρέπει ν΄ απέχει από 
τέτοιες ενέργειες. Προτείνω λοιπόν να παραπεμφθεί οίκοθεν το θέμα στην αρμόδια 
επιτροπή, να εξετάσει τον τρόπο και τα μέσα που απαιτούνται για να βοηθηθούν τα 
ορφανά και να ΄ρθεί θέμα στο Δ.Σ. 
 Πρόεδρος : Σ΄ότι αφορά την πρόταση, είναι θέμα το οποίο μπορεί ν΄ 
αποφανθεί το σώμα, εάν θα συσταθεί ή όχι άλλη επιτροπή πέραν αυτής που έχει το 
Δ.Σ. για τα θέματα κοινωνικής πρόνοιας και πολιτικής. 
 Ερωτήσεις  
 Ουρσουζίδης : Ο κ. Σκουμπόπουλος ήρθε σ΄ επαφή με τους ανθρώπους και το 
συζήτησε το θέμα, ή τίθεται με δική του πρωτοβουλία;  
 Σκουμπόπουλος : Με δικιά μου πρωτοβουλία. Κανένας από την οικογένεια 
Φουτσιτζόγλου δεν με ενόχλησε. Ούτε τους γνωρίζω. 
 Πρόεδρος : Υπάρχουν τοποθετήσεις;  
 Ποτουρίδης : Απ΄ τη στιγμή κ. πρόεδρε που θα αποφασίσουμε να 
παραπεμφθεί στην επιτροπή κοινωνικής πολιτικής του δήμου, προτείνω να γίνει και 
μια κοινωνική έρευνα από την κοινωνική λειτουργό που ασχολείται με το πρόγραμμα 
"βοήθεια στο σπίτι", με την έννοια της εχεμύθειας όπως γίνονται όλες οι κοινωνικές 
έρευνες. Να την δει μόνο ο πρόεδρος της επιτροπής ο οποίος και θα εισηγηθεί 
αντίστοιχα ή στην επιτροπή ή στο Δ.Σ. έτσι ώστε να ΄χουμε εξειδικευμένη άποψη για 
το θέμα. 
 Κουρουζίδης : Συμφωνώ απόλυτα με την πρόταση του συναδέλφου 
Ποτουρίδη και θα ήθελα να προσθέσω ότι τέτοιες περιπτώσεις δεν είναι η μοναδική 
είναι κ΄ άλλες και θα πρέπει  να είμαστε φειδωλοί σε τέτοιες περιπτώσεις. 
 Ουρσουζίδης : Καταρχάς να ξεκαθαρίσω κάτι κ. πρόεδρε η ερώτησή μου πριν 
στο πρόσωπο του κ. Σκουμπόπουλου δεν είχε να κάνει για πελατιακές σχέσεις κλπ. 
Απλά ήθελα να ξέρω κατά πόσο γνωρίζει λεπτομέρειες στο ζήτημα. Κατά τα άλλα η 
τοποθέτηση των προλαλησάντων με καλύπτει. Ν΄ ασχοληθεί η αρμόδια επιτροπή να 
επιληφθεί του θέματος και να προβούν στα δέοντα. 
 Πουλασουχίδης : Είναι αλήθεια ότι στην πόλη μας όπως και σε κάθε πόλη 
υπάρχουν κοινωνικά προβλήματα τα οποία και πολλά είναι και σοβαρά. Είναι 
ευχάριστο που με πρωτοβουλία δημοτ. συμβούλων φτάνουν τέτοια θέματα στο Δ.Σ. 
Απ΄την άλλη μεριά σε μια δημοκρατία που θέλουμε να πιστεύουμε και να 
ισχυριζόμαστε ότι λειτουργούν οι θεσμοί, θα ήταν παράδοξο να παρακάμψουμε την 
επιτροπή κοινωνικής επιτροπής και να προχωρήσουμε σε σύσταση μιας ειδικής 
επιτροπής για ένα συγκεκριμένο θέμα, το οποίο όσο σοβαρό και έντονο κι αν είναι, 
είναι ένα θέμα κοινωνικής πολιτικής. Ως τέτοιο πρέπει να το δούμε στο Δήμο. Γι 
αυτό υπάρχει και η αρμόδια επιτροπή. Αν ήμουν πρόεδρος αυτής της επιτροπής θα 



θεωρούσα τον εαυτό μου θιγμένο αν το Δ.Σ. παρέκαμπτε τις αρμοδιότητες της 
επιτροπής και ανέθετε την έρευνα για ένα συγκεκριμένο θέμα σε μια άλλη άτυπη 
επιτροπή. 
 Πρόεδρος: Έχει περαιωθεί η συζήτηση. Μπαίνουμε σε ψηφοφορία. Ποιοι 
συνάδελφοι ψηφίζουν την πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου για σύσταση ειδικής 
επιτροπής για το συγκεκριμένο θέμα; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Ι. Ακριβόπουλος, Ε. Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συνάδελφοι ψηφίζουν να παραπεμφθεί οίκοθεν το θέμα στην 
αρμόδια επιτροπή του Δ.Σ. και να επανέρθει σύντομα σε επόμενη συνεδρίαση του 
Δ.Σ.; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Ασλάνογλου, Δ. 
Πέτκος, Κ. Γκαβαισές, Κ. Βαφείδης, Γ. Ουρσουζίδης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Α. Κεσίδης, Γ. Μανακούλης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου. 
2.- Την πρόταση του αναπληρωτή Δημάρχου κ. Κων/νου Πουλασουχίδη. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.  
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Απορρίπτει την πρόταση του δημοτικού συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου 
για σύσταση επιτροπής προκειμένου να εξετάσει το θέμα ενίσχυσης των ορφανών 
Φουτσιτζόγλου. 
 Γ) Εγκρίνει την παραπομπή του παραπάνω θέματος στην επιτροπή Ποιότητας 
Ζωής του Δ.Σ., η οποία και θα εισηγηθεί ανάλογα στο Δ.Σ. σε επόμενη συνεδρίαση. 

 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   349 / 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ε. Κουκουρδής 

 Δ.  Πέτκος Γ.  Μανακούλης 
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-7-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


